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PROTOKÓŁ  Nr XII/2015 

XII sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 26 listopada 2015 roku. 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
00

 – zakończono o godzinie 16 
30

.
    

 

XII sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad XII sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 15 radnych.  

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy 

2. Pani  Małgorzata Zdunek            - Skarbnik Gminy 

3. Pani Małgorzata Kubic                - Sekretarz Gminy 

4. Pani Dorota Czerkies                   - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

5. Pan Adam Mączyński                  - Kierownik GOPS w Ryjewie 

6. Pani Małgorzata Sejka                 - Dyrektor Szkoły Podstawowej w Straszewie 

7. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

8. Pan Piotr Widz                             - Radny Sejmiku Województwa Pomorskiego 

9. Pani Edyta Jaworska                    - Kwidzyński Park Przemysłowo - Technologiczny  

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych, iż wraz z zaproszeniami otrzymali 

porządek obrad. W związku z powyższym Przewodniczący Rady wystąpił do Radnych                     

z pytaniem czy mają uwagi do przedstawionego porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag 

wobec czego przystąpiono do głosowania. W głosowaniu jednogłośnie  (za-15, przeciw- 0, 

wstrzymał się -0) przyjęto porządek obrad w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XI sesji Rady Gminy Ryjewo.  

4. Prezentacja możliwych kierunków rozwoju Gminy - Strategia Rozwoju Gminy na lata 

2016-2023.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Ryjewo                   

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na terenie Gminy Ryjewo na rok 2016. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębów geodezyjnych: Ryjewo, Straszewo, 

Pułkowice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za wodę oraz taryfy za odprowadzanie 

ścieków do urządzeń kanalizacyjnych stanowiących własność Gminy Ryjewo. 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji i informacji oraz załączników                           

do deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ryjewo na lata 2015 – 2024.   

14. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

15. Interpelacje i zapytania radnych.  

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

17. Wolne wnioski i informacje.  

18. Zakończenie obrad.  

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XI sesji Rady Gminy Ryjewo.  

 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z XI  sesji                     

z dnia 28 października 2015 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Przewodniczący Rady zapytał czy są 

uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy Ryjewo 

przyjęła jednogłośnie protokół  z XI  sesji Rady Gminy z dnia 28 października 2015 roku. 

 

Ad.4. Prezentacja możliwych kierunków rozwoju Gminy - Strategia Rozwoju Gminy na 

lata 2016-2023.  

 

Przewodniczący Rady: Jak Państwo wiecie, od jakiegoś czasu pracujemy nad stworzeniem 

nowej strategii rozwoju naszej gminy. Prace nad tym dokumentem są już na ukończeniu w 

związku z tym na dzisiejszym posiedzeniu Pani Edyta Jaworska dokona podsumowania 

materiału jaki udało jej się zebrać.   

 

Pani Edyta Jaworska: Jest to kolejne już spotkanie dotyczące przygotowywania nowej 

strategii rozwoju. Jako Kwidzyński Park Przemysłowo - Technologiczny opracowujemy 

projekt tej strategii. Aby jak najlepiej opracować ten program odbyliśmy szereg spotkań 

warsztatowych  na których spotkaliśmy się zarówno z przedsiębiorcami i jak mieszkańcami.  

W chwili obecnej jesteśmy na etapie prezentacji ramowych założeń.  Strategia składa się z 

kilku elementów. Pierwszy to charakterystyka terenu, w której znajdują się podstawowe 

informacje na temat gminy Ryjewo. Kolejnym punktem jest turystyka i sport. W tym punkcie  

dopisaliśmy kilka założeń m.in. do bazy turystycznej  czy sportowej.  W tym punkcie 

znajdują się zarówno opisy tego co już Państwo posiadają, ale również tego co można 

wykonać w przyszłości. Jedną z propozycji jest stworzenie produktu regionalnego oraz 

zaplecza dla kół gospodyń wiejskich i klubów seniora, które albo dopiero powstają albo już 

istnieją. W zakresie  gospodarki i infrastruktury technicznej zaplanowany jest rozwój 

gospodarczy gminy i te działania, które będą  zawarte,  będą opierały się przede wszystkim na 

tym jak gmina może współpracować  m.in. z instytucjami otoczenia biznesu, i jakie gmina we 

własnym zakresie jest w stanie  podejmować działania, aby wspierać rozwój lokalnej 

społeczności właśnie  przy współpracy z różnymi organizacjami. W zakresie infrastruktury 

chcemy przedstawić Państwu wszystkie inwestycje jakie gmina planuje w najbliższym czasie 

wykonać, czyli termomodernizację budynków, remonty dróg i poprawę infrastruktury 
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szkolnej.   W strategii opiszemy również potrzeby mieszkańców względem opieki medycznej 

i większej dostępności do lekarzy specjalistów na terenie gminy Ryjewo. Po wszystkich 

spotkaniach jakie odbyliśmy na terenie gminy udało nam się przygotować analizę mocnych i 

słabych stron oraz zagrożeń  i to też będziemy chcieli pokazać. Jak również to w jaki sposób 

mocnymi stronami zniwelować występujące zagrożenia. W strategii definiujemy kierunki 

rozwoju gminy tak by później samorząd mógł łatwiej aplikować po środki unijne. Tworząc tą 

strategię zależało nam na tym, aby nie była ona martwym dokumentem tylko jak najbardziej 

realnym dlatego też tak często spotykaliśmy się z Państwem na różnych spotkaniach.    

 

Pan Sławomir Słupczyński: Punktem wyjścia do przygotowania tej strategii były zadania 

inwestycyjne, które chcielibyśmy zrealizować w najbliższych latach. Najważniejsze jak 

wiemy są nasze drogi, bo jest to bolączka chyba wszystkich mieszkańców. Wiemy że środki 

unijne są dostępne,  ale obłożone są pewnymi wymogami, które trudno jest spełnić. Najwyżej  

punktowane są w PROW inwestycje, które dotyczą dróg łączących gminę z miastem  

powiatowym  czy te które łączą drogi gminne z powiatowymi czy wojewódzkimi. My  

chcielibyśmy bardzo inwestować w drogi lokalne czy dojazdowe do pól. Rozpoczęliśmy już 

część prac związanych z  inwestycjami zapisanymi w strategii m.in. wykonanie projektu 

modernizacji oczyszczalni ścieków. Musimy pamiętać, że problemem nie jest brak środków 

na wkład własny, bo będzie możliwość zaciągnięcia kredytów więc jeśli tylko  nasze projekty 

będą zaopiniowane pozytywnie to te inwestycje będą wykonane. Mamy również szansę 

pozyskania środków na nasze szkoły min. na projekt edukacyjny, który możliwe, że już od 

nowego roku szkolnego będzie realizowany. Cieszymy się z  tych spotkań, które w ramach 

strategii odbyliśmy, bo przekazano nam różne pomysły, niektóre dobre niektóre złe, ale 

wskazano nam takie pola, którymi my do końca się nie interesowaliśmy, a są dobre.  

 

Przewodniczący Rady podziękował Pani Edycie Jaworskiej za przedstawione informacje i 

udział w posiedzeniu.  

 

Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/65/15 w sprawie zatwierdzenia 

i przyjęcia do wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku. 

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Ryjewo z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Ryjewo na rok 2016. 

 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Kubic  – Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/66/15 w sprawie przyjęcia 

Rocznego Programu Współpracy Gminy Ryjewo z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na terenie Gminy Ryjewo na rok 

2016. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębów geodezyjnych: Ryjewo, 

Straszewo, Pułkowice. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 14 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 1) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/67/15 w sprawie przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębów 

geodezyjnych: Ryjewo, Straszewo, Pułkowice. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za wodę oraz taryfy za 

odprowadzanie ścieków do urządzeń kanalizacyjnych stanowiących własność Gminy 

Ryjewo. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady: Stawki te wynikają z dokładnej kalkulacji jaką przeprowadził Wójt 

Gminy.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/68/15 w sprawie zmiany 

zatwierdzenia taryfy za wodę oraz taryfy za odprowadzanie ścieków do urządzeń 

kanalizacyjnych stanowiących własność Gminy Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/69/15 w sprawie określenia 

stawek podatku od środków transportowych. Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady: Ważna informacja dla mieszkańców, że podatki na rok 2016 

pozostają na takim samym poziomie jak w roku bieżącym.  

  

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/70/15 w sprawie wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji i informacji oraz 

załączników do deklaracji i informacji na podatek od nieruchomości, podatek rolny i 

podatek leśny. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/71/15 w sprawie określenia 

wzoru deklaracji i informacji oraz załączników do deklaracji i informacji na podatek od 

nieruchomości, podatek rolny i podatek leśny. Uchwała stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo 

z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2015. 

 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek  – Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/72/15 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr III/17/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2015. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ryjewo na lata 2015 – 2024.   

 

Projekt uchwały odczytała Pani Małgorzata Zdunek  – Skarbnik Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło  15  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 15 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XII/73/15 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2024.  Uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad.14. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

 29.10. odbyło się spotkanie z Komendantem Powiatowym Straży Pożarnej w Kwidzynie; 

 02.11. uczestniczyłem w spotkaniu z  Wójtem Gminy Kwidzyn w sprawie umowy na 

oświetlenia uliczne; 

 03.11. odbyło się spotkanie z władzami fundacji „Dar Serca” w Czerninie w domu opieki 

dziennej dla   dorosłych ; 

 tego samego dnia uczestniczyłem w spotkaniu wójtów i burmistrzów powiatu 

kwidzyńskiego i sztumskiego w sprawie  przetargu na zakup energii elektrycznej; 

 04.11. na stacji podnoszenia ciśnienia w Straszewie omawiana była kwestia zmiany 

zestawu   pompowego; 

 tego samego dnia odbyło się spotkanie zapoznawcze w sprawie strategii rozwoju 

gminy   z osobami  przygotowującymi dokument; 

 również tego dnia odbyło się drugie spotkanie z przedsiębiorcami dotyczące 

opracowania strategii rozwoju;  

 05.11. odbyło się spotkanie z zarządem PUS w sprawie wywozu śmieci  z dodatkowych 

koszy ulicznych z  terenu gminy; 

 06.11. uczestniczyłem w spotkanie wójtów i burmistrzów z terenu powiatu kwidzyńskiego 

w sprawie   organizacji „powiatowego stołu bożonarodzeniowego”. Niestety w tym roku    

impreza nie odbędzie się; 

 09.11. odbyło się Kwidzyńskim Parku Przemysłowo Technologicznym w Górkach 

spotkanie wójtów i  burmistrzów powiatu sztumskiego i kwidzyńskiego w sprawie umowy 

oświetleniowej i przetargu na zakup energii elektrycznej; 

 tego samego dnia w Gminnym Ośrodku Kultury odbyło się spotkanie z Kołami 

Gospodyń Wiejskich w sprawie organizacji Przeglądu potraw i ozdób 

Bożonarodzeniowych i  Wigilii   Gminnej w Ryjewie; 

 10.11. uczestniczyłem w spotkaniu dotyczącym  projektu edukacyjnego; 

 11.11. wspólnie z przewodniczącym Rady Gminy złożyłem kwiaty pod obeliskiem  Jana 

Pawła II; 

 tego samego dnia w GOK odbyła się uroczystość związana z obchodami 97 rocznicy 

odzyskania niepodległości, za której  organizacje bardzo dziękuje Panu dyrektorowi i 

jego współpracownikom oraz Pani Beni Łukaszewskiej i Markowi Warsińskiemu; 

 12.11. odbyłem spotkanie z projektantem  termomodernizacji obiektów Gminnych; 

 13.11. w Nadleśnictwie Kwidzyn odbyło się spotkanie podsumowujące dziesięć lat 

działalności Nadleśnictwa i przedstawiające plany na kolejne dziesięciolecie; 

 16.11. w Górkach odbyło się kolejne spotkania tym razem   z przedstawicielami   Energa-

Oświetlenie w sprawie umowy na zakupy i konserwację  lamp  oświetleniowych; 

 17.11. uczestniczyłem w spotkaniu z dyrektorem Regionalnych Lasów Państwowych w 

Gdańsku, którego celem było określenie problemów współpracy na poziomie   Las – 

samorząd; 

 tego samego dnia w Wojewódzkim Sądzie Gospodarczym odbyła pierwsza prawa z 

powództwa Energa - Operator w sprawie zapłaty; 

 18.11. odbyło się spotkanie z firmą F5 Konsulting w sprawie wspólnej realizacji unijnego 

programu  oświatowego dla  szkół prowadzonych przez Gminę Ryjewo; 
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 19.11. odbyło się wspólne posiedzenie Komisji stałych Rady Gminy Ryjewo na którym 

omówione zostały uchwały podejmowane na dzisiejszej sesji; 

 20.11. uczestniczyłem w spotkaniu z zastępcą Nadleśniczego w sprawie przejęcia gruntów; 

 tego dnia odbyło się również spotkanie z Energa - Oświetlenie w sprawie umowy na 

konserwację i dostarczanie energii elektrycznej, a także  w sprawie dalszej współpracy 

inwestycyjnej; 

 23.11.  odbyło się spotkanie w KPPT w sprawie Strategii Rozwoju Gminy Ryjewo; 

 24.11. uczestniczyłem w  spotkaniu z firmą, która będzie realizowała monitoring na terenie 

Gminy Ryjewo; 

 tego samego dnia w Malborku uczestniczyłem w spotkaniu gmin chcących zawiązać 

Konsorcjum w celu realizacji wspólnego projektu unijnego polegającego na 

podnoszeniu wiedzy pracowników i  możliwość informatycznych Urzędu Gminy; 

 25.11. odbyłem spotkania  z burmistrzem Dzierzgonia jak również z  dyrektorem DPS. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Wpłynęło oficjalne pismo od Dyrektora Zarządu Dróg 

Wojewódzkich w Gdańsku Pana Stachowiaka  w sprawie budowy chodnika  na u. Podgórnej. 

Z tego pisma wynika, że w przyszłym roku  ZDW przygotuje projekt chodnika. Zarząd 

przekaże również materiał do jego wykonania a my sfinansujemy jego budowę.  

 

Przewodniczący Rady: Dziękujemy Panu Piotrowi Widzowi, za interwencję w  tej sprawie. 

Cieszymy się, że dzięki naszemu uporowi, czy to w kwestii tego chodnika czy też drogi w 

Gurczu, że udaję się coś z tego zrobić. Mamy  nadzieję, że  w ten sposób uda się również 

wyremontować pozostałe drogi wojewódzkie w naszej gminie     

 

Ad.15./Ad.16.  Interpelacje i zapytania radnych / Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych.  

 

Radny Roman Szaflik: Chciałbym zgłosić, że na przystanku w Rudnikach, koło Państwa 

Lewickich zerwany został dach. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Dach zostanie naprawiony.  

 

Radny Marek Górecki: Chciałbym zgłosić że lampa na ul. Podgórnej nie świeci. 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Zgłosimy te lampy. W najbliższych dnia przekażemy zarówno 

państwu radnym, sołtysom jak i mieszkańcom numer kontaktowy na który można zgłaszać 

awarie lamp oświetleniowych. Numer ten czynny jest całą dobę.   

 

Radny Marek Górecki: Dziękuję za naprawę hydrantu w Borowym Młynie. 

 

Przewodniczący Rady: Jak wyglądają przygotowania do zimowego utrzymania dróg? 

 

Pan Sławomir Słupczyński:  Mamy podpisane umowy z firmami odśnieżającymi drogi do 

końca tego roku. W najbliższym czasie wystosujemy zapytania ofertowe na odśnieżanie na 

przyszły rok.  
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Ad.17. Wolne wnioski i informacje.  

 

Pan Piotr Widz: Przesłałem do Wójta projekt budżetu województwa na 2016 r. z prośbą o 

ewentualne sugestie i wolne wnioski. Najbardziej chodzi  o dział dotyczący remontu dróg. Na 

przyszły rok zabezpieczone jest 1,5 mln złotych na remonty jednoroczne. Nie są to duże 

środki, podobne były również w tym roku. Zawsze w trakcie roku pojawiają się kolejne 

środki i wtedy możemy ewentualnie coś więcej zaplanować. Mimo, że tych środków jest 

mało, to chciałbym Państwa prosić o złożenie zapotrzebowania na remonty dróg 

wojewódzkich z argumentami, które będą dla mnie pomocne w lobbowaniu remontów na tym 

terenie.  Nie znam tych dróg tak dobrze dlatego te uzasadnienia byłyby dla mnie pomocne.  

 

Pan Sławomir Słupczyński: Otrzymaliśmy ten materiał i na pewno będziemy wnioskować o 

remont  trzech  dróg wojewódzkich  na terenie naszej gminy. Chodzi o drogę nr 525,602 i 

dokończenie drogi 607. My oczywiście wskażemy nie tylko nasze potrzeby, ale również prace 

jakie przy tych drogach już do tej pory wykonaliśmy.  

 

Ad.18. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania tematyki obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XII 

sesji Rady Gminy Ryjewo. 

 

Przewodniczący Rady  

Kazimierz Zima 

 


